
Tid: Torsdag 21. mars kl.17.00.  Til stede: Styreleder Hanne Sørnes, nestleder Stein Høybjør, styremedlem 
Holger Wikstrøm. Forfall: Ingen. Møtegjennomføring: Styret hadde på forhånd fastsatt saksliste. 
Styreleder innkallet til møtet pr. Epost vedlagt saksliste, protokoll, og saksdokumenter.

Styret gjennomgikk og bekreftet tidligere saker som var godkjent, som f.eks. høringsinnspill angående FeFo’s 
forslag til nye forpaktningskontrakter og retningslinjer. I forbindelse med nye FeFo kontrakter og retningslinjer, 
har FeFo sagt opp alle nåværende forpaktningskontrakter med foreninger i Finnmark f.o.m. 31. des. i år.
Kvalsund Sportsfiskeforening har sendt nye søknader om forpaktning av Kvalsund- og Brennsvikvassdraget, 
og prosjektansvarlig har oppdatert den gamle driftsplanen for Kvalsundvassdraget, og omgjort den til ny plan 
for drift av Kvalsundvassdraget perioden 2024 -2028. Planen er vedlagt søknaden om ny forpaktning.

Styret innstiller for årsmøtet 2024 valg av Pål Reidar Fredriksen, Kvalsund som nytt styremedlem.

Styret har oppdatert prislisten f.o.m sesongen 2024 med noe prisøkning. FeFo ønsket at både tilreisende 
fast bosatt utenfor Norge, og tilreisende fast bosatt i Norge utenfor Finnmark skal betale lik pris på fiskekort. 
(Tidligere har foreningen gitt fast bosatte i Norge utenfor Finnmark, rimeligere døgnkortpris).

Styret godkjenner nye fiskeregler, men flytter avgjørelsen om såkalt ”lettere fiske” ved gitte forhold for sone 
2 for avgjørelse av årsmøtet. Styreflertallets forslag (leder og nestleder) innebærer bl.a. at når vannstanden 
er 11 cm. over stengenivået på 109 cm. altså ved 120 cm. vannstand, så er det såpass lite vann at man med 
hensyn til fiskevelferd ikke skal kunne benytte fortyngde krok- og tubefluer, eller utføre markfiske, da disse 
redskapene ofte fisker dypt. Avgjørelsen flyttes altså til årsmøtet.

Styret har oppdatert sanksjonsreglene også ift. råd fra FeFo.
Det har vært mye juks eller feilkjøp ang. døgnkort til medlemspris, derfor avvikles dette salget over web der 
fiskere selv kan kjøpe disse kortene. Døgnkort til medlemspris bestilles nå istedet via foreningens webside.
Salg av ukekort justeres ned fra 7 til 4 stk. pr. uke fordi dette var litt for høyt.

Midtsesongevaluering innføres med forhåndsbestemte tiltak, der kun ca. halve sesongkvoten kan fiskes frem 
til 16. juli. Etter dette blir fiskere opplyst ift. om kvotene blir som før, øker, eller blir mindre. Blir kvotene mindre 
selges heller ikke flere fiskekort for Kvalsundelva til fast bosatte utenfor Finnmark.
For dem som utfører arbeidet med desinfisering økes honoraret fra kr. 90,- til kr. 140,- pr. desinfisering.
Prisen som fiskere må betale for desinfisering økes fra kr. 150,- til kr. 200,-

50% av døgnkortene (hvert fiskedøgn) reserveres for fast bosatte i Finnmark, med mulighet for kjøp av de 
resterende som er ledig, hvis disse ikke er oppkjøpt av tilreisende fast bosatt utenfor Finnmark.
Nåværende prosjektansvarlig fortsetter i stillingen ut sesongen 2027, og styret har gjennomgått og godkjent 
årsberetningen 2024 og revisorgodkjent regnskap 2023 samt budsjett for 2024.
Oppsynsavtalen for oppsyn med lang reisevei gjøres mer fleksibel og med lavere krav.
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Vedtak: Sakene vedtatt enstemmig, eller med flertallsvedtak.

Styreleder


